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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:180 Utbyggd laddinfrastruktur

I regeringens budget för 2023 skrivs att utbyggnaden av laddinfrastruktur ska 
påskyndas.

Elektrifieringen av fordonsflottan är avgörande för klimatomställningen och har 
prioriterats av både tidigare och nuvarande regeringar.

I en interpellationsdebatt från i våras sa ministern:

”Det behövs laddinfrastruktur där människor bor, arbetar och reser. Tillgången 
till laddstationer ska vara så god att elbil är ett bra alternativ för invånare såväl i 
glesbygd och på landsbygd som i våra städer. Laddinfrastrukturen för tunga 
transporter behöver också byggas ut vid depåer för destinationsladdning och 
längs vägar i hela landet.

Syftet med satsningarna på laddinfrastruktur i budgetpropositionen för 2023 är 
att säkerställa just detta.”

Mot bakgrund av att regeringen anvisat ytterligare medel för utbyggnaden av 
laddinfrastrukturen vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Vilka initiativ har statsrådet vidtagit när det gäller utbyggnaden av 
laddinfrastrukturen sedan regeringen tillträdde?

………………………………………

Carina Ödebrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-27
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


